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Generalforsamling onsdag d. 13. marts

2024
Sted: Lersøcentret, Vipperød

Dagsorden:
Formanden bød velkommen og beklagede, at dokumenter til
generalforsamlingen blev lagt sent på hjemmesiden. Det skyldes primært,
at det er en tidskrævende proces at komme igennem revisionen. I fremtiden
vil generalforsamlingen lægges senere i marts.

1. Valg af dirigent.
Niels Nissen blev foreslået af bestyrelsen, og blev enstemmigt valgt.
Dirigenten fastslog herefter at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Bestyrelsens beretning.
● Den fulde beretning kan læses på hjemmesiden
● Formanden startede med at præsentere medlemmerne i bestyrelsen.
● Vigtigheden af en kontinuerlig opgradering af vandværkerne, boringer og

ledningsnet blev forklaret.
● Begge vandværker, Sandbakkevej og Nybyvej, har fået nyt styresystem

og ”taler” sammen via en sikker netværksforbindelse.
● Ekspropriationssag er undervejs, så Sandbakkevej kan udvides med en

ny rentvandstank og en ny, dybere og mere sikker boring.
● Projekt til fjernaflæsning af vandmålere igangsat. Antenner opsat på

campingpladsen og på Nybyvej, og mange vandmålere kan allerede



2

15. marts 2024

fjernaflæses. Nogle vandmålere skal justeres for at opnå forbindelse, og
en tredje antenne skal opsættes (Arnakke).

● Alle ovennævnte projekter følger investeringsplanen.
● Nyt gebyr hvis man ønsker en papirregning, da det kræver en del

ressourcer. Det er langt at foretrække at man vælger betaling via PBS.
● Vandværkerne søger lokal ekspertise, hvor bestyrelsen eventuelt kan

søge viden og råd. Har du en relevant viden i forhold til vandforsyning
m.m., så skriv til formanden.

● Spørgsmål til beretningen:
● Ny opsat flagstang ved vandværket på Nybyvej. Der er den førnævnte

antenne i toppen, og flagstangen krævede ikke tilladelse i modsætning til
en egentlig mast.

● Indkaldelse på opslagstavler. Ifølge de nye vedtægter, bliver
generalforsamlingen indkaldt på hjemmesiden. Der har dog også været
opslag på tavlen ved Brugsen. Der blev oplyst, at Lersøcentret også har
en opslagstavle.

● Spørgsmål til information for nye medlemmer. Der bliver i øjeblikket
udarbejdet en velkomstfolder til nye andelshavere. Den kommer til at
ligge på hjemmesiden.

● Spørgsmål til ny boring på Sandbakkevej. Placeringen bliver ved siden
af den eksisterende boring nord for Sandbakkevej. Boringen bliver
dybere end den eksisterende, så vandet bliver hentet fra et andet lag.

● Løsninger til sikkerhed for manglende elforsyning. Emnet blev diskuteret,
inklusiv forskellige løsningsmuligheder. Solceller, batteri og generator.
Bestyrelsen arbejder videre med det.

3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse.
● Regnskabet kan læses på hjemmesiden.
● Finn forklarede de forskellige begreber brugt i regnskabet.
● Der er en del tilgodehavender. En del kunder har været ukontaktbare, og

desværre modtager vandværket ikke altid besked om nye ejere. Alle, der
ikke allerede har det, opfordres til at tilmelde sig via PBS. Opfordring fra
generalforsamlingen til at gå hårdt til skyldnere.

4. Indkomne forslag.
Ingen forslag

5. Forslag til budget og takstblad for indeværende år forelægges til
godkendelse.

Referent: Lars Karlsen
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● Budget og takstblad kan læses på hjemmesiden.
● Spørgsmål til målerudskiftninger. Valideringskontrol kommer i 2025-27.

Et repræsentativt antal vandmålere udtages til stikprøvekontrol for at
sikre korrekt måling.

● Budget blev enstemmigt vedtaget
● Takstbladet præsenteret og godkendt.

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen.
På valg til bestyrelsen for en tre-årig periode er:
Jens Folke, villig til genvalg og blev genvalgt
Finn Balle-Larsen, villig til genvalg og blev genvalgt

På valg som suppleanter for en et-årig periode er:
Suppleant Benno Thougaard Klausen, villig til genvalg og blev genvalgt
Suppleant Niels Olesen, villig til genvalg og blev genvalgt

7. Valg af 2 revisorer og revisorsuppleant.
På valg er:
Jens Mortensen, villig til genvalg og blev genvalgt
Karin Jensen, villig til genvalg og blev genvalgt
Niels Nissen valgt til revisorsuppleant

8. Eventuelt
● Spørgsmål om stillestående byggeri på Nybyvej, hvor

byggematerialer flyver rundt. Henrik forklarede, at når fundamentet
er støbt, så er det op til bygherre, hvor lang tid det tager at bygge
færdig. Det er tilsluttet vand, og tilslutningsbidrag er betalt.

● Spørgsmål til Vipperød Have. Har ikke fået vand endnu.
● Spørgsmål til kalk og afkalkning. Central afkalkning bliver ikke

aktuel. Der henvises til information om kalk og afkalkning fra sidste
års generalforsamling.

Referent: Lars Karlsen




